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MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
URBROJ:  
  

026-02/20-01/18 
2170/01-09-10-20-4 
 
 

    
    Rijeka,  03.03.2020. 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
13. sjednica VMO Pehlin održana je 27. veljače 2020. (četvrtak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO 
• Aljoša Bratuša, član VMO 
• Stjepan Horvat, član VMO 
• Radjana Janković, članica VMO 
• Lorena Pribanić, tajnica MO 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 12. Sjednice :  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
          
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
 

1. Programska aktivnost Pusni dani na Pehlinu 
2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 2/3 

 
 
 
AD 1 
Predsjednik Ivan Bogdanić ukratko je opisao sve aktivnosti koje su se odvijale tijekom 
održavanja Pusnih dana na Pehlinu. U srijedu, 26.02. završena je programska aktivnost 
paljenjem pusta u dvorištu Doma kulture Pehlin. Tajnica MO pripremiti će Izvještaj. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 

 
AD 2 

• Vijeće MO Pehlin primilo je upit gospodina Baštovanovića iz Ulice Pletenci vezano uz 
kontejnere za kućni otpad koji se po njegovoj procijeni nalaze previše blizu prometnice, te 
predstavljaju opasnost za osobe koje odlažu otpad. 
 

• Vijeće MO Pehlin primilo je upit gospodina Barbarića vezano uz saniranje glavne 
prometnice kroz Pehlin, te upit vezan uz spoj ulice Pehlin koja s glavne prometnice vodi 
prema Domu kulture Pehlin. Gospodin predlaže da se zbog opasnosti za pješake, a zbog 
parkiranih automobila na nogostupu; postave „ležeći policajci“ na prometnicu i zabrani 
parkiranje na nogostupu. 
 
 

 
Zaključak: 

• Vijeće MO Pehlin upit će proslijediti KD Čistoći sa zamolbom za rješavanjem. 
 

• Vijeće MO Pehlin svjesno je oštećenja glavne prometnice kroz Pehlin, te  smatramo da bi 
se ona trebala kompletno sanirati i presvući novim asfaltom. Ista je godinama bila pod 
upravljanjem Županijske uprave za ceste koja je bila nadležna za njeno održavanje. Sada 
ju održava Rijeka promet d.d. Kako je na glavnoj prometnici planirana rekonstrukcija 
kanalizacijske mreže i cijela cesta bi se u dogledno vrijeme trebala raskopati, smatramo 
da je besmisleno trošiti sredstva na popravak ceste, osim većih oštećenja i udarnih 
rupa,a cesta će ionako biti raskopana nakon čega bi se trebala kompletno presvući 
asfaltom. Nažalost nemamo saznanja kada će se točno radovi odvijati, ali uputiti ćemo 
upit KD Vodovodu i kanalizaciji. Vezano uz odvojak ceste od glave ceste prema Domu 
kulture upoznati smo s problemom i nekolicina roditelja školske djece koja tuda prolaze 
prema školi obraćala se Mjesnom odboru s istom problematikom. Vijeće je već u nekoliko 
navrata tražilo postavljanje „ležećih policajaca“  ali smo od strane stručnih službi dobili 
negativne odgovore. Također u veljači 2020. godine Vijeće je od Odjela za komunalni 
sustav  Grada Rijeke i Rijeka prometa zatražilo postavljanje ograde na nogostupu kako bi 
se onemogućilo parkiranje automobila po istom, za što još nismo dobili odgovor. Kako 
Vijeće svake godine organizira Zbor građana vezano uz prijedloge komunalnih prioriteta 
za slijedeću godinu ;negdje krajem travnja ili početkom svibnja; na isti će biti pozvan 
gospodin Barbarić.  
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                                                                                          Predsjednik VMO Pehlin 
 

                                                                                                 Ivan Bogdanić 

 
AD 3 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 
 

 
 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


